
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 13/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 10. 9. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi na IJS. 

Prisotni: D. Bašnec, K. Ernestl, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus, I. 
Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, A. Fekonja, 
C. Filipič, M. Koželj, T. Ručigaj, G. Tavčar. 

Seje se je udeležil tudi sindikalni zaupnik, nečlan IO, B. Črnič,  drugi, B. Žefran, pa je svojo službeno odsotnost 
opravičil. 

  
1.            Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika seje z dne 18. 6. 2014 in realizacija sklepov zapisnika 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 12/14 seje z dne 18. 6. 2014 in pregledali sklepe zapisnika. 
Ugotavljamo, da smo zastavljene sklepe realizirali; bili smo tudi pri predsednici vlade v odhajanju Alenki Bratušek in 
na sestanku pri sekretarki Instituta, Katji Novak. 
  
Sestanka pri predsednici vlade so se udeležili: J. Pungerčar, M. Gams, G. Kramberger, M. Štraus in I.  Zajc. Gospe 
Alenki Bratušek smo pojasnjevali težave, s katerimi se srečuje raziskovalna sfera, predvsem z nižanjem finančnih 
sredstev za raziskovalne projekte. Prosili smo jo, da stori vse, kar je v njeni moči, da se cena raziskovalne ure dvigne. 
Predsednici smo predstavili problem nagrajevanja in napredovanja tako raziskovalcev kot podcenjene J-skupine 
sodelavcev, ki delajo v podpornih službah. V mesecu juliju je Ministrstvo za šolstvo, znanost in šport podalo uradno 
poročilo, kje in zakaj nižajo finančna sredstva (za 10 milijonov EUR). Celotni znanosti je vlada v mesecu juniju odvzela 
6 MIO EUR s predpostavko, da se cena raziskovalne ure s 1. 1. 2015 dvigne na raven pred nižanjem. Ker imamo novo 
vlado, moramo še počakati, s kakšnimi ukrepi nas bo »razveselila« in kako bo reagirala na že zastavljene cilje prejšnje 
vlade. 
  
  
2.            Tekoče zadeve 
  
a)             Zbor sindikalne konference VŠZ in kongres SVIZ Slovenije 20.-21. novembra 2014 
J. Pungerčar je poročal, da smo imeli 2. septembra volilni zbor Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti 
pred načrtovanim novembrskim kongresom SVIZ-a. Na zboru je bil osrednji del izbor novega vodstva konference za 
prihodnje štiriletno obdobje. Sindikalni zaupnice in zaupniki s fakultet in iz raziskovalnih inštitutov so za predsednika 
konference potrdili doc. dr. Danila Koržeta s Fakultete za elektrotehniko, računalništvo in informatiko Univerze v 
Mariboru, ki je bil edini kandidat, prav tako pa so zbrani potrdili oz. izglasovali tudi listo šestih kandidatov za 
šestčlansko predsedstvo sindikalne konference. V mandatnem obdobju 2014–2018 bodo politiko in odločitve 
visokošolsko-raziskovalne konference oblikovali: 
                mag. Mojca Čuček, Pedagoški inštitut Ljubljana, 
                dr. Danijel Grafenauer, Inštitut za narodnostna vprašanja Ljubljana, 
                mag. Muharem Husić, Kemijski inštitut Ljubljana, 
                doc. dr. Ivan Lešnik, Pedagoška fakulteta Koper, 
                prof. dr. Jože Pungerčar, Institut Jožef Stefan Ljubljana, in 
                Tomaž Ulčakar, Ekonomska fakulteta Ljubljana.   
  
Na volilnem zboru je dosedanji predsednik konference prof. dr. Matjaž Gams predstavil delo, aktivnosti, uspehe in 
nekatera neuresničena prizadevanja sindikata na področju visokega šolstva in znanosti v preteklem štiriletnem 
obdobju. V svoji predstavitvi je načrtovani program dela in prioritete predstavil tudi kandidat za predsednika dr. 



Korže. Kot omenjeno, prisotni sindikalni zaupnice in zaupniki iz visokega šolstva in raziskovanja so nato dr. Koržetu 
na glasovanju izkazali soglasno zaupanje za vodenje konference v naslednjem mandatu. 
  
b)            Dodatno pokojninsko zavarovanje 
Po sklepu predhodnje seje, z dne 18. 6. 2014,  smo bili v mesecu juniju na sestanku pri Katji Novak, ki je obljubila, da 
bo storila vse, kar je v njeni moči, da bi pričeli z vplačevanjem pokojnine v II. steber iz bruto plače (do 5,884 %) v 
zgodnjih jesenskih dneh. Vendar smo kasneje, v mesecu juliju, prejeli uradno obvestilo MNZ, Direktorata za javni 
sektor, da si javni uslužbenci ne smejo zniževati bruto plače z namenom pokojninskega varčevanja. Zaposlenim v 
javnem sektorju se v skladu z Uredbo o spremembah in dopolnitvah Uredbe o enotni metodologiji in obrazcih za 
obračun in izplačilo plač v javnem sektorju, z dne 11.7.2014, umika podpora plačil kolektivnega prostovoljnega 
dodatnega pokojninskega zavarovanja na račun njihovih bruto plač. Ker je bila uredba sprejeta na hitro, smo še istega 
meseca prejeli dodatno obvestilo, da se prehodni čas do dokončne ukinitve zamakne do 31. 12. 2014. Vsekakor se 
nam zdi to pojasnilo pravno sporno in potiska delavce v javnem sektorju v podrejeni položaj, zato bomo storili vse, 
da s pomočjo SVIZ Slovenije damo ta del zakona na ustavno presojo. Med drugim nam tudi grozi, da bo moral Institut 
prenehal vplačevati kolektivno dodatno  pokojninsko zavarovanje pri Prvi zavarovalnici. 
  
c)             Šolske knjige 
Tako kot vrsto let doslej smo tudi v letošnjem letu načrtovali subvencijo za nakup šolskih pripomočkov članom 
sindikata, in sicer v višini 5.200 EUR. Člani imajo skupaj 154 šoloobveznih otrok, od 1. razreda sonovne šole do 4. 
letnika srednje šole. Sredstva se bo enakomerno porazdelilo, tako da prejme član 34 EUR subvencije za vsakega 
otroka. Predvidoma bomo članom sredstva nakazali konec meseca septembra ali najkasneje v začetku oktobra. 
  
d)            Jesenski izlet 
Tako kot smo načrtovali v mesecu maju, nam je pomladanski izlet zaradi deževja in katastrofalnih poplav v Bosni in 
Hercegovini odpadel. Podoben program smo želeli uresničiti v mesecu septembru, vendar se na razpisana 2- ali 3-
dnevni izlet ni prijavilo zadostno število članov, tako da je predvideni izlet v Bosno in Hercegovino dokončno 
odpadel.  
Sklep: Sklenili smo, da bomo organizirali dva 1-dnevna izleta. Prvega bomo skušali realizirati v mesecu oktobru v 
Benetke, Italijo, drugega pa v mesecu novembru za obisk Krasa ali Štajerske. Pogovori z agencijami že potekajo, takoj 
ko dobimo primerne ponudbe, bomo termina za izlet objavili. 
  
  
3.            Razno – obvestila 
  
a)             Obvestilo o obnovitvi gledaliških abonmajev 
Gledališki abonmaji v Mestnem gledališču, SNG Drami in Cankarjevem domu so obnovljeni za predstave v sezoni 
2014/2015 in nabava vstopnic že poteka nemoteno. 
  
b)            Naša mnenja o dveh pravnih aktih IJS 
30. 7. 2014 smo prejeli v pregled in mnenje notranji akt »Navodila direktorja za zagotavljanje integritete in 
preprečevanje korupcije«. Nanj smo se v zakonskem roku osmih dni odzvali in podali svoje pripombe. 
  
14. 8. 2014 smo prejeli v pregled in mnenje notranji akt »Spremembe pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve v 
znanstvene nazive«. V zakonskem roku osmih dni smo podali mnenje s pripombami. 
  
c)             Solidarnostne pomoči, izplačane v poletnem času 
Zaradi vremenskih ujm v poletnem času, ki so ljudem povzročile veliko materialno škodo, smo v poletnem času trem 
članom izplačali nepovratna solidarnostna sredstva, ki pa, seveda, še zdaleč ne pokrivajo stroškov obnove njihovih 
poškodovanih domov. 
  
d)            Ostalo 
T. Martun je izposlavila problematiko zaposlovanja delavcev IJS za nedoločen čas, o čemer se bomo še pogovarjali. 



Seja je bila končana ob 16.00, vodil jo je J. Pungerčar.                                 Zapisnik je pripravila Metka Štraus                   

                                                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 16. 9. 2014 

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 
                - članom NO SVIZ/IJS 
                - predsedniku ZS IJS 
                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                - direktorju IJS 

 


